
Svar interpellation:

“KOMMER VI HA TILLRÄCKLIGT MED BRANDMÄN I LINKÖPING?”

Daniel Ny (L) har i en interpellation ställt ett antal frågor till mig, här följer mina svar:

Stämmer uppgifterna i Expressen om antalet som sagt upp sig eller tagit tjänstledigt
från sin anställning inom Räddningstjänsten Östra Götaland (RTÖG)? Hur många av
dessa arbetar inom Linköpings kommun?
I dagsläget har tre personer sagt upp sig där en uppsägning kan härledas till arbetet med
förändringar i schema. Uppgifterna stämmer således ej.

Om uppgifterna stämmer, i egenskap av medlem i regionalförbundet RTÖG, vilka
åtgärder ämnar Linköpings kommun att driva för att hantera den personalbrist som
uppstår i kommunen?
Som medlemskommun har vi regelbunden dialog på olika nivåer med RTÖG. Den senaste
medlemsdialogen genomfördes 10 november. De nya reglerna om dygnsvila är fastställda på
EU-nivå på grund av säkerhets- och arbetsmiljöskäl. Den personal som är verksam i
Linköping är inte anställd av Linköpings kommun, utan av RTÖG.
RTÖG är för övrigt ett kommunalförbund, inte ett regionalförbund, vilket interpellanten
skriver.

Utifall nyrekryteringen av brandmän till antalet inte når upp till det behov som
uppstår, vilka andra åtgärder ämnar styret att göra för att Räddningstjänsten i
Linköping ska kunna genomföra sitt uppdrag att förebygga olyckor och begränsa
skador när de inträffar?
RTÖG har under flera års tid arbetat med att säkra sin kompetensförsörjning, det arbetet
fortgår. Arbetet omfattar bland annat att bredda rekryteringsbasen och att satsa på
friskfaktorer för att göra det attraktivt att ta anställning som brandman. Som kommun
kommer vi stödja förbundet i detta arbete.
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